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در دیدار نماینده مجلس و فعالان اقتصادی شهرستان نجفآباد با رئیس اتاق بازرگانی اصفهان مطرح شد؛

شورای راهبردی فعالان اقتصادی شهرستان نجفآباد تشکیل شود

نماینده مردم نجفآباد و تیران و کرون در مجلس شورای اسلامی به همراه تعدادی از فعالان اقتصادی این شهرستان با

رئیس اتاق بازرگانی اصفهان دیدار و گفتوگو کردند.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان، نماینده مردم نجف آباد و تیران و کرون در مجلس شورای اسلامی در این نشست با اشاره به پیشتازی اتاق اصفهان در حوزه بین

الملل در میان اتاق های بازرگانی کشور اظهار داشت: اتاق اصفهان وزنه بسیار مهمی در کشور است و آمادگی داریم در زمینه های گوناگون از جمله اصلاح قوانین به اتاق اصفهان

کمک کنیم.

ابوالفضل ابوترابی با بیان اینکه درخواست های فعالان اقتصادی نجف آباد تنها معطوف به این شهرستان نیست و در راستای توسعه غرب استان مطرح می شود، افزود: برای مثال

شهرستان تیران و کرون بزرگ ترین تولیدکننده و صادرکننده فلفل دلمه ای کشور محسوب می شود و هدف این است که این شهرستان به قطب کشت و صنعت استان تبدیل

شود.

وی با اشاره به سایر ظرفیت های استان در حوزه تولید و صادرات گفت: ایجاد کنسرسیوم تولید خودرو در شهرستان نجف آباد در دستور کار است که باید برای آن تأمین مالی

صورت گیرد. از طرف دیگر امیدواریم دفتر نمایندگی اتاق اصفهان در شهرستان نجف آباد هرچه زودتر راه اندازی شود.

امیر کشانی، رئیس اتاق بازرگانی اصفهان نیز با بیان اینکه 30 درصد صنعت استان در شهرستان نجف آباد فعالیت می کند، بیان کرد: اتاق بازرگانی در این دوره تأکید زیادی بر

توسعه صادرات و تربیت صادرکنندگان حرفه ای دارد و برنامه ما تربیت سالیانه 100 صادرکننده در استان از جمله شهرستان نجف آباد است.

وی با تأکید بر همراهی اتاق اصفهان برای احداث دفتر نمایندگی در شهرستان نجف آباد ادامه داد: پیشنهاد ما این است که فعالان اقتصادی هر شهرستان استان اقدام به تشکیل

شورای راهبردی کنند تا با استقرار هیئت اجرایی، تعاملات قوی تری با اتاق اصفهان برقرار شود. همچنین متناظر با هر کمیسیون اتاق اصفهان کمیته ای در نمایندگی های اتاق در

شهرستان ها راه اندازی شود تا مشکلات هر حوزه به طور دقیق تر به گوش اتاق اصفهان برسد.

در ادامه علی صفرنوراله، عضو هیئت رئیسه و خزانه دار اتاق بازرگانی با بیان اینکه فعالان اقتصادی نجف آباد بیشترین مشارکت را در انتخابات دوره دهم اتاق داشتند، گفت: اتاق

دهم برنامه ریزی ویژه ای برای توسعه صادرات دارد. صنعت گران و خیران بسیاری در نجف آباد حضور دارند، اما دفتر نمایندگی اتاق در این شهرستان چندان فعال نیست؛ بنابراین

از فعالان اقتصادی این شهرستان درخواست داریم در کمیسیون ها و شوراهای اتاق اصفهان فعال باشند و مشکلات و درخواست های خود را به شورای گفت وگوی دولت و بخش

خصوصی استان منعکس کنند.

همچنین عبدالرسول امامی، شهردار نجف آباد ضمن اعلام آمادگی برای کمک به صنعت در چارچوب وظایف و اختیارات شهرداری ها بیان کرد: شهرستان نجف آباد نقش پررنگی در

صنعت استان دارد و اقدامات خوبی در راستای تولید و کارآفرینی در این شهرستان انجام شده و امیدواریم بتوانیم گام های خوبی در راستای تحقق شعار سال و اشتغال آفرینی

برداریم.

اعلام آمادگی برای همراهی و همکاری با اتاق بازرگانی اصفهان، نیاز شهرک های صنعتی شهرستان نجف آباد به بازسازی زیرساخت ها، حمایت اتاق اصفهان از SMEها، راه اندازی

هرچه سریع تر دفتر نمایندگی اتاق بازرگانی اصفهان در شهرستان نجف آباد، حمایت از تولیدکنندگان شهرستان در حوزه صادرات، چالش تأمین مالی شرکت ها و صنایع، لزوم

اختصاص یک درصد ارزش افزوده به نگهداری و بازسازی زیرساخت های شهرک های صنعتی، کمک به رفع مشکلات کارخانه های کاشی اصفهان و کاشی نیلو، تسهیل صدور کارت

بازرگانی، لزوم راه اندازی شرکت های سرمایه گذاری، ایجاد شهرک دانش بنیان و نمایشگاه دائمی از تولیدات شهرستان نیز از دیگر مباحث مطرح شده از سوی فعالان اقتصادی و

مدیران شهرک های صنعتی شهرستان نجف آباد در این جلسه بود.
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